
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 
 
 
 
En stad som ska vara till för alla trafikslag 
 
Gävle är en stad som växer med nästa 1000 invånare per år. Detta innebär att vi måste ha en 
utveckling av såväl kommunen som de centrala delarna av Gävle som möter detta. Behovet 
av alla transportslag kommer att öka och det är viktigt att man kan ta sig enkelt till centrala 
Gävle men också genom staden.  
 
Vi ser att trafiken ökar trots förhoppningar från majoriteten att människor ska resa mindre 
till och genom vår stad. Resandet ökar för i stort sett alla trafikslag vilket gör att 
stadsutvecklingen måste hänga med. Idag ser vi allt oftare hur trafiken korkar igen på olika 
håll. Orsaken är inte bara att trafiken har ökat utan att även man har försvårat och hindrar 
trafiken i stadsutvecklingen, detta genom att stänga av gator och byggnationer av diverse 
trafikhinder.   
 
Så sent som den senaste avstängningen mellan Rådhuset och Gavleån visar hur känslig 
staden är för trafikstörande insatser. 
 
Av den anledningen ställer jag följande frågor: 
 

1. Anser kommunalrådet att Gävle stad ska vara tillgängligt för alla? 
2. Varför initierar man inte en översyn av trafikflödet genom hela centrala delen av 

Gävle? 
3. Ser inte kommunalrådet behov av trafiklösningar som fungerar för alla trafikslag? 
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